
 

 

 

 

 
 

 

GRADSKO VIJEĆE 
 

KLASA: 024-03/24-01/6 

URBROJ: 2182-10-01-24-2 

Knin,  16. srpnja 2024.  

 

 

 

Z A P I S N I K  

s 36. sjednice Gradskog vijeća Grada Knina 

 

 

 

 Sjednica je, dana 16. srpnja 2024. godine, održana u gradskoj vijećnici u Kninu, s 

početkom  u 16:30 sati.  

 Sjednicu je otvorio i istom predsjedao Dragan Miličević, predsjednik Gradskog vijeća 

Grada Knina (dalje u tekstu: predsjednik). 

  

Nakon izvršene prozivke, utvrđeno je da su, od ukupno 15 vijećnika, na sjednici nazočni 

sljedeći vijećnici: 
 

1. Nikola Bajić  

2. Marjan Blažević 

3. Ante Dujić 

4. Veselin Đujić 

5. Nino Grabić  

6. Davor Ilić 

7. Mario Krišto 

8. Slavko Krvavica 

9. Ana Marić 

10. Spomenka Martić 

11. Dragan Miličević 

12. Goran Mrnjavac 

13. Gabrijela Šimić 
 

i da Vijeće ima kvorum za pravovaljano odlučivanje i donošenje odluka. 

 

Na sjednici nisu bili vijećnici Vedrana Požar i Tomislav Čolak, koji su opravdali svoj izostanak.  

 

 

Usvajanje zapisnika 

 

Na zapisnik s 34. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi te je isti jednoglasno 

usvojen.  
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Utvrđivanje dnevnog reda 
 

Jednoglasno je usvojen sljedeći 

 

 

D N E V N I      R E D 

 

 

1. Prijedlog Statuta Narodne knjižnice – Knin 

     (Izvjestitelj: Ivica Šimić, ravnatelj Narodne knjižnice – Knin ) 

2. Prijedlog Pravilnika o izmjenama i dopunama Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i 

načinu rada Kninskog muzeja Knin 

(Izvjestitelj: Ante Šimić, ravnatelj Kninskog muzeja Knin) 

3. Izvješće o stanju društva Komunalno poduzeće d.o.o. za 2023. godinu s Financijskim 

izvještajem i Izvješćem neovisnog revizora 

(Izvjestitelj: Drago Mihaljević, direktor društva Komunalno poduzeće d.o.o.) 

4. Izvještaj o poslovanju društva Čistoća i zelenilo d.o.o. za 2023. godinu s Financijskim 

izvještajem za 2023. godinu 

(Izvjestitelj: Ivan Mesić, direktor društva Čistoća i zelenilo d.o.o.) 

5. Izvješće o radu društva Upravitelj-Knin d.o.o. za razdoblje od 1. siječnja 2023. do 31. 

prosinca 2023. s Izvješćem neovisnog revizora i Financijskim izvješćem za 2023. godinu 

(Izvjestitelj: Josip Kaić, direktor društva Upravitelj-Knin d.o.o.) 

6. Izvješće o radu i Financijsko izvješće Turističke zajednice Grada Knina za razdoblje od 

1.1.2023. - 31.12.2023. 

(Izvjestitelj: Ivan Sorić, direktor Turističke zajednice Grada Knina) 

7. Vijećnička pitanja 

 

___________________________________________ 

 

 

 

Točka 1. 

Prijedlog Statuta Narodne knjižnice – Knin 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                           

društvene djelatnosti je rekla da je temeljem Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o 

knjižnicama i knjižničnoj djelatnosti potrebno izvršiti usklađenje svih općih akata Knjižnice pa 

tako i Statuta te je pojasnila da se glavna izmjena prijedloga odnosi na imenovanje i razrješenje 

ravnatelja Knjižnice.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost nema 

primjedbi na prijedlog. 

Prethodna suglasnost na Prijedlog Statuta Narodne knjižnice - Knin dana je jednoglasno, i 

sastavni je dio Zapisnika. 

 

 

Točka 2. 

Prijedlog Pravilnika o izmjenama i dopunama Pravilnika o unutarnjem  

ustrojstvu i načinu rada Kninskog muzeja Knin 

 

Ante Šimić, ravnatelj Kninskog muzeja Knin je ukratko pojasnio što propisuje i uređuje 

predmetni Pravilnik kao i razlog za donošenje predloženih izmjena i dopuna istog.  
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Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost nema 

primjedbi na prijedlog. 

Prethodna suglasnost na Prijedlog Pravilnika o izmjenama i dopunama Pravilnika o 

unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Kninskog muzeja Knin dana je većinom glasova, 9 „za“ i 4 

„suzdržana“ (Klub vijećnika HDZ-a), i sastavni je dio Zapisnika. 

 

 

Točka 3. 

Izvješće o stanju društva Komunalno poduzeće d.o.o. za 2023. godinu  

s Financijskim izvještajem i Izvješćem neovisnog revizora 

 

Drago Mihaljević, direktor društva Komunalno poduzeće d.o.o. se u svome izlaganju 

osvrnuo na rad i aktivnosti društva koje su se provodile tijekom prethodne godine te je pojasnio 

financijsko poslovanje društva. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Vijećnik Mario Krišto je pitao zašto je voda u Kninu skuplja nego u drugim gradovima te je 

ukazavši na umirovljenike i druge građane slabijeg socijalnog stanja, apelirao na smanjenje cijene 

vode. 

Mario Ćaćić, gradonačelnik Grada Knina (dalje u tekstu: gradonačelnik) je pojasnio da 

socijalno ugroženim građanima, Grad Knin sufinancira dio troškova vode po ispostavljenim 

računima od strane Komunalnog poduzeća, a da se cijena vode formira po propisanoj proceduri 

koja vrijedi za cijelu Republiku Hrvatsku i dodao je da su cijene svih gradova unutar određenog 

raspona i da nema velikih razlika u cijenama. 

Potpredsjednica Vijeća Ana Marić je, pozivajući se na točku 22. predmetnog izvješća 

„Utjecaj rata u Ukrajini na poslovanje društva“ tražila pojašnjenje i pitala kako je rat u Ukrajini 

utjecao na smanjenu količinu isporučene vode i manju naplatu redovitih potraživanja poduzeća. 

Dalje je rekla da je u izvješću navedeno da rat može dovesti do još ozbiljnije situacije u poslovanju 

poduzeća te je pitala kako će poduzeće onda podmiriti svoje troškove prema dobavljačima i 

bankama.  

Direktor Drago Mihajlović je pojasnio da je zbog rata u Ukrajini došlo do povećanja cijene 

električne energije i do 400 % i da je to izazvalo povećanje troškova poduzeća, a koji su donekle 

ublaženi uredbom Vlade Republike Hrvatske.  

Potpredsjednica Vijeća Ana Marić je rekla da razumije dodatni trošak poduzeća uslijed 

povećanja cijene električne energije, ali da ne razumije kako je to utjecalo na smanjenje isporučene 

količine vode te je ponovo tražila odgovor na podmirenje obveza poduzeća.   

 Direktor Drago Mihajlović je rekao da na količinu isporučene vode utječu broj stanovnika 

i privreda te je ukazao i na gubitak zbog zastarjele vodovodne mreže, a potpredsjednica Vijeća 

Ana Marić je zaključila da onda za smanjenu količinu isporučene vode ipak nije kriv rat u Ukrajini 

već navedeni razlozi.  

Vijećnik Nino Grabić je prokomentirao da je činjenica da se svake godine isporučuje manje 

vode što je pokazatelj o manjem broju stanovništva i manjoj gospodarskoj aktivnosti te da se 

gubici mogu izbjeći izgradnjom nove vodovodne mreže, što je dugotrajan i financijski zahtjevan 

projekt. 

 Izvješće o stanju društva Komunalno poduzeće d.o.o. za 2023. godinu s Financijskim 

izvještajem i Izvješćem neovisnog revizora usvojeno je većinom glasova, 8 „za“, 4 „protiv“ (Klub 

vijećnika HDZ-a) i 1 „suzdržan“ (Mrnjavac), što je utvrđeno Zaključkom, koji je zajedno s 

Izvješćem sastavni dio Zapisnika.           
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Točka 4. 

Izvještaj o poslovanju društva Čistoća i zelenilo d.o.o. za 2023. godinu  

s Financijskim izvještajem za 2023. godinu 

 

Ivan Mesić, direktor društva Čistoća i zelenilo d.o.o. se u svome izlaganju osvrnuo na rad i 

aktivnosti društva koje su se provodile tijekom prethodne godine te je pojasnio financijsko 

poslovanje društva. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Vijećnik Mario Krišto je pitao ima li slobodnih grobnica za kupnju, a direktor Ivan Mesić 

je odgovorio da trenutno nema grobnica za prodaju.  

Vijećnik Nino Grabić je rekao da društvo ne bi trebalo ostvarivati dobit, ali budući je 

ostvaruje pitao je bi li se onda temeljem toga mogla smanjiti cijena usluge za građane.   

Direktor Ivan Mesić je rekao da za formiranje cijene postoji dugotrajna procedura i da je na 

trenutnu cijenu usluge najviše utjecala cijena goriva te da se cijena usluge nije mijenjala usprkos 

inflaciji.  

Vijećnik Davor Ilić je pitao zašto se, kao ranijih godina, ne održava čistoća i košnja ceste i 

trotoara u naselju Golubić te pitao može li za izostanak te usluge, građanima Golubića smanjiti 

cijena odvoza otpada.  

 Direktor Ivan Mesić je rekao da se održavanje javnih površina vrši po programu i planu 

Grada Knina, a da poduzeće nema stroj za čišćenje ulica jer to nije u nadležnosti poduzeća. Dodao 

je da su ranijih godina određene poslove čišćenja i košnje vršili „javni radovi“ te je pojasnio da je 

cijena prikupljanja otpada ista za sve građane.    

Izvještaj o poslovanju društva Čistoća i zelenilo d.o.o. za 2023. godinu s Financijskim 

izvještajem za 2023. godinu usvojen je većinom glasova, 7 „za“, 4 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ-

a) i 2 „suzdržana“ (Mrnjavac, Ilić), što je utvrđeno Zaključkom, koji je zajedno s Izvješćem 

sastavni dio Zapisnika.           

 

 

Točka 5. 

Izvješće o radu društva Upravitelj-Knin d.o.o. za razdoblje  

od 1. siječnja 2023. do 31. prosinca 2023. s Izvješćem neovisnog revizora  

i Financijskim izvješćem za 2023. godinu 

 

Josip Kaić, direktor društva Upravitelj-Knin d.o.o. se u svome izlaganju osvrnuo na rad i 

aktivnosti društva koje su se provodile tijekom prethodne godine te je pojasnio financijsko 

poslovanje društva. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Izvješće o radu za 2023. godinu s Financijskim izvješćem Narodne knjižnice – Knin 

usvojeno je većinom glasova, 8 „za“ i 5 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ-a, Mrnjavac), što je 

utvrđeno Zaključkom, koji je zajedno s Izvješćem sastavni dio Zapisnika.           

 

 

Točka 6. 

Izvješće o radu i Financijsko izvješće Turističke zajednice Grada Knina  

za razdoblje od 1.1.2023. - 31.12.2023. 

 

Ivan Sorić, direktor Turističke zajednice Grada Knina se u svome izlaganju osvrnuo na rad 

i aktivnosti koje je Turistička zajednica provodila tijekom prethodne godine te je pojasnio 

financijsko poslovanje. 
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Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Vijećnik Mario Krišto je rekao da u Kninu postoji 38 smještajnih objekata s oko 300 ležaja 

te je pitao postoji li mogućnost davanja stimulacija i poticaja smještajnim objektima za povećanje 

broja kapaciteta ležaja pa možda i kroz smanjenje cijene vode ili izgradnje cesta do tih objekata.  

Gradonačelnik je rekao da Grad Knin od 2018. godine dodjeljuje potpore za razvoj 

turističkih kapaciteta na području Knina i da se zadnjih godina smještajni kapacitet znatno povećao 

te da Grad također mnogo ulaže i u infrastrukturu grada.    

Direktor Ivan Sorić je dodao da je trenutno u ovoj godini u gradu otvoreno još 15 

smještajnih objekata i da u gradu ima oko 400 ležaja te da Turistička zajednica priprema određene 

prijedloge koje će dostaviti Gradu Kninu u cilju poboljšanja ponude u Kninu.   

Izvješće o radu i Financijsko izvješće Turističke zajednice Grada Knina za razdoblje od 

1.1.2023. - 31.12.2023. usvojeno je većinom glasova, 9 „za“, 1 „protiv“ (Krišto) i 3 „suzdržana“ 

(Marić, Dujić, Grabić), što je utvrđeno Zaključkom, koji je zajedno s Izvješćem sastavni dio 

Zapisnika.           
    

Točka 7. 

Vijećnička pitanja 

 

• Vijećnik Nino Grabić je podsjetio da je na jednoj od ranijih sjednica Vijeća, gradonačelnik 

rekao da je investitor u tvornici PicoPack obvezan do kraja lipnja ove godine zaposliti 50 osoba 

i da u suprotnom krši odredbe ugovora. Pitao za trenutni broj zaposlenih u tvornici te je dodao 

da je tvornica Velebit ambalaža d.o.o. u blokadi i da se već duže vrijeme gradonačelnika 

upozorava na neozbiljnost investitora i pitao je tko će snositi odgovornost zbog toga.  
 

Gradonačelnik je rekao da ranije nije imao točne podatke i da je prema odredbama ugovora 

potpisanog između JLR Matica i zakupnika prostora, isti obvezan do 31. kolovoza 2024. 

godine zaposliti 50 osoba, a da je prema neslužbenim informacijama tamo trenutno zaposleno 

15 osoba.  Dodao je da Grad Knine nema ovlasti u svezi poslovanja ovog ni drugih zakupnika 

gradskih poslovnih prostora.   

 

• Vijećnik Mario Krišto je pitao do kuda se stiglo u rješavanju elaborata u svezi zabrane 

skretanja iz Tomislavove u ulicu 4. gardijsku brigade te je pitao zašto u ulici Kninske bojne još 

nema rasvjete budući su odavno postavljeni novi betonski stupovi.  
 

Pročelnik Ivica Brčina je rekao da su primjedbe Hrvatskih cesta na elaborat proslijeđene 

izrađivaču istog i da se uskoro očekuje rješenje primjedbi, nakon čega će se elaborat poslati na 

suglasnost ministarstvu nadležnom za promet te da bi po dobivanju suglasnosti Hrvatske ceste 

trebale pristupiti izmjeni signalizacije na predmetnom raskrižju. Za drugo pitanje je rekao da je 

isto u nadležnosti rješavanja HEP-a, koji postojeću mrežu s drvenih stupova treba prebaciti na 

nove betonske stupove i da tek onda tvrtka Upravitelj može postaviti lampe. Dodao je da će od 

HEP-a u Šibeniku tražiti očitovanje kada namjeravaju to obaviti.         

 

 

Sjednica je završena u 17:46. 

 

 

 

            ZAPISNIK  SASTAVILA                               PREDSJEDNIK 

           Tatjana Plavčić, mag. oec.                                          Dragan Miličević, mag. catech. 

 

 

 

 


